
 

 

CZECH OPEN INTERNATIONAL 2012 
 
V sobotu 22.9.2012 se ve sportovní hale Arena Sparta v Podvinném Mlýně konal již podruhé 

mezinárodní turnaj v kickboxingu. Konkrétně v disciplínách semicontact, lightcontact a 
formy. Soutěže se zúčastnilo 282 závodníků z Velké Británie, Německa, Chorvatska, 

Slovenska, Polska, Maďarska, Francie a České republiky. A KOBRA Kladno zde měla svého 

reprezentanta Aleš Hrácha, se kterým jsme udělali krátký rozhovor. 

 

Aleši v jaké disciplíně jsi startoval? 

Byl to lightcontact v kategorii muži do 69 kg.  

 

Jak soutěž probíhala? 

Začalo se vlastně už v pátek, kdy jsem musel navečer odjet do Prahy na místo závodů. Tam 

probíhala registrace,vážení a platba startovného. Všechno proběhlo O.K. takže jsem se mohl 
soustředit už jen na sobotu. 

Organizátoři to měli zvládnutý, takže jsem tam v sobotu nemusel trčet od rána a čekat na 

svojí kategorii, jak je to obvyklé na domácích soutěžích.  
V sobotu jsem si přispal a jeli jsme až po obědě s dobrou náladou. Převlíct,rozcvičit a za 

chvilku se šlo do toho. 

 

Jaká byla v hale atmosféra?  
Diváků, jako takových, zrovna moc nebylo, spíš to byl doprovod závodníků, ale i tak, se občas 

udělal pěknej kotel. Zvlášť, když DJ pustil AC/DC :-D. To mi vyhovovalo. 

 

Takže se dařilo? 

Už první zápasy jsem odbouchal v pohodě s výhrou na body. Dostal jsem se do semifinále, 

kde se mi tolik nevedlo. Zápas jsem na body prohrál, což mě odsunulo do zápasu o třetí místo. 
Jenže v tu chvíli jsem měl jen jednu minutu na vydechnutí. Musel jsem se “kousnout”, hlavně 

v druhém kole, ale nakonec jsem to zvládnul. Přece jen mě fyzička neopustila. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                

                                                               Aleš 

Tedy třetí místo, to je úspěch. 

Jo,to je. Zvláště, když šlo o mezinárodní mistrovství. Toho bronzu si hodně vážím. Jen škoda, 

že jsem jel na turnaj z Kobry sám. Ta parta závodníků z klubu vás přece jen psychicky hodně 
podpoří. Bylo to tedy na bráchovi, který mi dělal nejen doprovod, ale i kouče. 

 

                                                                                   red.cz@ah       


